

指定恒隆物業 Designated Hang Lung Properties	指定商戶 Designated merchant	禮遇 Privileges		條款及細則 Terms and Conditions	
Fashion Walk	Bag Surgeon	憑 DBS 信用卡消費滿 HK\$ 800, 可享 10% OFF。	Enjoy 10% off with a DBS credit card on a minimum spend of HK\$800.	優惠不可與其他優惠共用。本店保留最終決定權。	Offer cannot be combined with other promotions. The store reserves the right of final decision.
Fashion Walk	CANVAS	<p>1. 憑 DBS 信用卡並完成簡單登記, 可免費獲贈指定護膚產品試用裝 3ml 兩支 (價值高達 HK\$190/2 支)。</p> <p>2. 憑 DBS 信用卡購買正價產品淨額滿 HK\$800, 可免費獲贈指定護膚產品旅行裝 10ml 一支 (價值高達 HK\$180)。</p>	<p>1. Present DBS credit card and complete simple registration to receive two complimentary trial-size bottles of a designated skincare product 3ml (valued up to HK\$190/2pcs).</p> <p>2. Spend with DBS credit card to receive a complimentary travel size bottle of a designated skincare product 10ml upon net purchase of HK\$800 or above on regular-priced items (valued up to HK\$180).</p>	<p>1. 每人限享優惠一次。</p> <p>2. 贈品數量有限, 先到先得, 送完即止。</p> <p>3. 贈送之產品為隨機送出, 不設自選。</p> <p>4. 優惠不可兌換現金, 不設找續。</p> <p>5. CANVAS Beauty International Ltd. 有權更改上述條款而毋須事先通知。</p> <p>6. 如有任何爭議, CANVAS Beauty International Ltd. 保留最終決定權。</p>	<p>1. Each customer can enjoy the offer once only.</p> <p>2. This offer is available while stocks last, first-come, first-served.</p> <p>3. This offer will be distributed randomly, with no selection available.</p> <p>4. This offer cannot be exchanged for cash or other discounts.</p> <p>5. CANVAS Beauty International Ltd. reserves the right to amend the above terms without prior notice.</p> <p>6. In case of any disputes, CANVAS Beauty International Ltd. reserves the right of all final decisions in case of any dispute.</p>
Fashion Walk ;	CHARLES & KEITH	憑 DBS 信用卡單筆消費滿	Minimum spending of	不能與其他優惠同時使用	Cannot use in conjunction with other promotion and discount.

		HK\$1,500, 正價貨品即可九折優惠及成為白金會員	HK\$1,500 in single transaction can enjoy 10% off on regular-priced items and become VIP with a DBS credit card.		
Fashion Walk	kapok	憑 DBS 信用卡購買正價貨品滿 HK\$2,800 或以上可享 HK\$300 折扣優惠。	Enjoy a HK\$300 discount upon purchase of HK\$ 2,800 or above of regular-priced items with a DBS credit card.	此優惠不適用於購買公價貨品及寄售品牌商品，並不能與何促銷或折扣同時使用。	This offer is not applicable to fixed price items and consignment brand products and cannot be used in conjunction with any promotions or discounts.
Fashion Walk	La Maison VALMONT	憑 DBS 信用卡購買 2 件全新 HYDRA3 三重柔潤補濕系列產品，即可獲贈限量版瑞士冰川礦泉水 60ml (價值: HK\$500)，賦予高效、深層、持久的補濕效果，即時煥發水潤光澤!	With a DBS credit card to purchase any 2 new HYDRA3 products to receive a complimentary limited-edition Swiss Glacier Spring Water 60ml (Value: HK\$500). Experience intensive, deep, and long-lasting hydration for instantly radiant, dewy skin!	<ol style="list-style-type: none"> 1. 此優惠僅適用於 La Maison VALMONT Fashion Walk 官方專門店。 2. 顧客必須以 DBS 信用卡付款方可享有此優惠。 3. 優惠數量有限，先到先得，送完即止。 4. 每位顧客只可享用優惠一次。 5. 此優惠不可與其他推廣優惠同時使用，不可退換、不可轉讓，亦不可兌換現金或其他產品 / 服務。 6. 如有任何爭議，CVL Cosmetics Hong Kong Limited 保留最終決定權。 	<ol style="list-style-type: none"> 1. The offer is valid at La Maison VALMONT Fashion Walk only. 2. Eligible purchases must be made with a DBS credit card to enjoy the offer. 3. Offer is limited on a first-come, first-served basis while stocks last. 4. Each customer is entitled the offer once only. 5. This offer cannot be used in conjunction with any other promotions, and is non-refundable, non-exchangeable, and not redeemable for cash or other products or services. 6. In case of dispute, the decision of CVL Cosmetics Hong Kong Limited shall remain final.
Fashion Walk	Made In Eden	憑 DBS 信用卡消費 HK\$ 800, 可享 10% OFF。	Enjoy 10% off with a DBS credit card on a minimum spend of HK\$800.	優惠不可與其他優惠共用。本店保留最終決定權。	Offer cannot be combined with other promotions. The store reserves the right of final decision.
Fashion Walk	MENARD	憑 DBS 信用卡購買任何產品 9 折,	Get 10% off any product and receive HK\$100	1. 優惠券不可兌換現金。	1. Coupons cannot be exchanged for cash.

		折實滿 HK\$1,000 即減 HK\$100。	off purchases of HK\$1,000 or more with a DBS credit card.	2. 如有任何爭議, MENARD 將保留一切最終決定權。	2. In case of any dispute, MENARD reserves the right to make the final decision.
Fashion Walk	O.N.S kapok	憑 DBS 信用卡購買正價貨品滿 HK\$2,800 或以上可享 HK\$300 折扣優惠。	Enjoy a HK\$300 discount upon purchase of HK\$ 2,800 or above of regular-priced items with a DBS credit card.	此優惠不適用於購買公價貨品及寄售品牌商品, 並不能與任何促銷或折扣同時使用。	This offer is not applicable to fixed price items and consignment brand products and cannot be used in conjunction with any promotions or discounts.
Fashion Walk	東方表行 Oriental Watch Company	憑 DBS 信用卡惠顧滿 HK\$10,000 元可獲贈精美禮品 (一般零售價: HK\$200) 乙份。	A complimentary gift (usual retail price: HK\$200) upon spending of HK\$10,000 or above with a DBS credit card.	不適用	Not applicable
Grand Plaza	周大福 Chow Tai Fook	凡購買足金類產品, 手工設計費可享 5 折優惠。	Enjoy 50% off on Craftsmanship & Design fee of Pure Gold products.	<ol style="list-style-type: none"> 1. 此優惠適用於周大福旺角雅蘭中心店 2. 此優惠有效期由 2026 年 3 月 1 日至 4 月 30 日 3. 此優惠不可以任何方式與其他優惠同時使用(包括任何優惠、金會/珠寶會標會及周大福積分) 4. 此優惠不適用於企業禮品客訂及其他客訂貨品 5. 此優惠不適用於購買金粒 6. 周大福珠寶金行有限公司保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利, 無須另行通知。如有任何爭議, 周大福珠寶金行有限公司保留最終決定權 	<ol style="list-style-type: none"> 1. This offer is applicable to CHOW TAI FOOK GRAND PLAZA, MONG KOK BRANCH 2. This offer is valid from 1 Mar 2026 to 30 Apr 2026 3. This offer cannot be used in conjunction with other promotion offers (including any offer, Gold Club/Jewellery Club redemptions and CTF Points). 4. This offer cannot be used in connection with the purchase of corporate gifts orders and other customer orders. 5. This offer is not applicable to the purchase of pure gold nuggets. 6. Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. reserves the right to amend and cancel any of

					these terms and conditions and any related promotions at any time without further notice. In case of any dispute hereunder, the decision of Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. shall be final and binding.
Grand Plaza	時間廊 CITY CHAIN	購買任何品牌正價手錶折後滿 HK\$2,700, 可享額外 HK\$200 折扣。	Enjoy HK\$200 discount upon HK\$2,700 or above net purchase on regular priced watches.	<ol style="list-style-type: none"> 1. 此優惠只適用於雅蘭中心分店。 2. 可與會員正價手錶折扣優惠同時使用, 不可與其他優惠同時使用。 3. 不適用於特價手錶、換購手錶、智能手錶、特別/限量版手錶及其他指定手錶。 4. 如有任何爭議, 以時間廊鐘錶有限公司之決定為準。 	<ol style="list-style-type: none"> 1. This offer is applicable at Grand Plaza store only. 2. This offer can be used with regular member discount and cannot be used in conjunction with any other promotions/offers/coupons. 3. This offer is not applicable to discounted watches, redemption watches, smart watches, limited edition watches and other selected watches. 4. In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of City Chain Company Limited.